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PROTOKÓŁ Nr  XVI/2011 

z XVI sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 18 pa ździernika 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych 20 radnych. 

Nieobecny radny: Roman Matuszak.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się do Przewodniczący Rady Miasta z prośbą o zgłoszenie wniosku o wykreślenie z porządku 

obrad pkt 12, tj. projektu uchwały w sprawie odstąpienia od prawa do odszkodowania, 

− jest opinia prawna, Ŝe tego typu decyzja leŜy w kompetencji organu wykonawczego,  

a nie stanowiącego. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad pkt 12, tj. projektu uchwały w sprawie 

odstąpienia od prawa do odszkodowania, i w przypadku przyjęcia zmiany, odpowiednie przesunięcie 

numeracji kolejnych punktów porządku obrad, 

− dopuścił 2 głosy za tym wnioskiem i 2 głosy przeciw wnioskowi, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania wniosku. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zamianę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:05 otworzył sesję przedstawiając porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podziękowania Komendy Hufca ZHP Szczecinek. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-

2025.  

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa obejścia m. Szczecinek w ciągu drogi 

wojewódzkiej numer 172”.  

7. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa składanego lodowiska sezonowego  

pn. „BIAŁY ORLIK” w Zespole Szkół Nr 1 im. KEN w Szczecinku ".  

8. Uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Miasta Szczecinek, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek,  

w tym realizacji ujętych w prognozie przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budŜetowego.  
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9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

obszar połoŜony w Szczecinku pod nazwą „Polna-1”, ograniczony ulicami: Kołobrzeską, 

Koszalińską i Polną.  

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości.  

12. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie, Sądu Rejonowego  

w Szczecinku, Sądu Rejonowego Sądu Pracy w Szczecinku.  

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

15. Wnioski i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 5 września 2011r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu Zofii Gańskiej, Pani Komendant Hufca ZHP Szczecinek. 

 

Zofia Gańska Komendant Hufca ZHP Szczecinek: 

− podziękowała Jerzemu Hardie-Douglasowi Burmistrzowi Miasta za osobistą pracę na rzecz Hufca, 

którą przez wiele lat świadczył jako lekarz i wychowawca młodzieŜy, a takŜe za wspieranie Hufca jako 

Burmistrz, 

− wręczyła Burmistrzowi symboliczny KrzyŜ Harcerski. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe jest zaskoczony tym wyróŜnieniem, i Ŝe się tego nie spodziewał,  

− podziękował za uznanie, 

− pochwalił działalność harcerstwa i Pani Komendant, 

− zwrócił uwagę na konieczność odnowienia stanicy harcerskiej w DręŜnie. 

 

Zofia Gańska Komendant Hufca ZHP Szczecinek: 

− za dotychczasową działalność na rzecz Hufca podziękowała równieŜ p. Leszkowi Ogarowi Prezesowi 

PGK Sp. z o.o. w Szczecinku oraz p. Romualdowi Szkiłądziowi Dyrektorowi Komunikacji Miejskiej  

Sp. z o.o. w Szczecinku. 

 

Robert Jasek Hufiec ZHP Szczecinek: 

− wręczył wyróŜnionym osobom podziękowania oprawione w ramy. 
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Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę na błąd literowy w wydruku załącznika do projektu uchwały w pierwszej wersji 

informując, Ŝe na sesję radni otrzymali juŜ uaktualnioną wersję. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/115/2011 

 w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011rok. 

 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i omówił projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Na sesji pozostało 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/116/2011 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych znowu 20 radnych. 

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/117/2011 

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniop omorskiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budow a obej ścia m. Szczecinek  

w ci ągu drogi wojewódzkiej numer 172”. 

 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w przedłoŜonej propozycji umowy, jaka ma zostać zawarta na podstawie podjętej 

uchwały, jest błąd w nawiasie dotyczącym słownego wyraŜenia kwoty 150 tys.zł,  

− zamiast wpisania słownie stu pięćdziesięciu tysięcy złotych, błędnie wpisano słownie kwotę trzystu 

tysięcy złotych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaga jest słuszna, ale propozycja treści umowy nie stanowi załącznika do uchwały, dlatego  

nie wymaga przegłosowania poprawki, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/118/2011 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa składanego lodowiska sez onowego pn. „BIAŁY ORLIK”  

w Zespole Szkół Nr 1 im. KEN w Szczecinku ". 

 

Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej RM: 

− poinformował o pracach Komisji Rewizyjnej w 2011r., 

− Komisja zajmowała się między innymi analizą realizacji budŜetu miasta w pierwszym półroczu b.r., 

− zdaniem Komisji Rewizyjnej nie ma zagroŜeń co do realizacji całokształtu tegorocznego budŜetu 

miasta. 

 

Andrzej Modrzejewski radny, członek Klubu Radnych W spólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie głosował za podjęciem 

proponowanej uchwały, choć radni Klubu nie zmieniają negatywnej opinii o budŜecie uchwalonym na 

2011r. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/119/2011 

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wy konania bud Ŝetu Miasta Szczecinek, 

informacji o kształtowaniu si ę wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek ,  

w tym realizacji uj ętych w prognozie przedsi ęwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorz ądowych instytucji kultury za I półrocze roku bud Ŝetowego.  

 

Ad.9.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/120/2011 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego obejmuj ącego obszar 

poło Ŝony w Szczecinku pod nazw ą „Polna-1”, ograniczony ulicami: Kołobrzesk ą, Koszali ńską  

i Poln ą. 
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Ad.10.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ąca Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− wymienił lokale i nieruchomości przeznaczone do zbycia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/121/2011 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ąca Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XV/122/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− powołując się na Statut Miasta Szczecinek przedstawił, jak powinno przebiegać głosowanie tajne nad 

wyborem ławników, 

− przypomniał, Ŝe kaŜdy radny przed sesją otrzymał propozycję regulaminu głosowania, i skoro nikt  

z radnych nie zgłasza do tego regulaminu Ŝadnych uwag uznaje, Ŝe regulamin głosowania nad 

wyborem ławników został  przez Radę Miasta ustalony, 
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− zaproponował do składu Komisji Skrutacyjnej radnych: Marka Ogrodzińskiego, Małgorzatę Golińską, 

Wiesława Drewnowskiego i Romana Miazgę. 

− zapytał, czy są inne kandydatury ? i stwierdził, Ŝe innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− zapytała, czy radni zgłoszeni do Komisji Skrutacyjnej powinni wyrazić zgodę na pracę w tej Komisji? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe Statut Miasta wymogu takiego nie przewiduje,  

− przystąpił do przegłosowania zaproponowanego składu Komisji Skrutacyjnej. 

Regulamin głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” wybrała Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia tajnego głosowania nad wyborem ławników. W skład Komisji Skrutacyjnej weszli radni: 

Marek Ogrodziński, Małgorzata Golińska, Wiesław Drewnowski i Roman Miazga. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:35 zarządził 15-minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej  

i przygotowania kart do głosowania. 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:50. Obecnych 20 radnych. 

 

Marek Ogrodzi ński radny, Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej: 

− odczytał i omówił zasady głosowania.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał, Ŝe głos waŜny to minimum jeden znak „x” i maksimum tyle znaków „x”, ile jest miejsc do 

danego sądu, 

− ławnikami zostaną osoby, które otrzymają minimum 11 głosów, 

− jeŜeli będą dwie osoby, które otrzymają  powyŜej 11 głosów, w przypadku przekroczenia limitu miejsc, 

co do tych osób zostanie przeprowadzone głosowanie ponowne, a wybrana zostanie ta osoba, która 

uzyska juŜ zwykłą większą liczbę głosów. 

 

Marek Ogrodzi ński radny, Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej: 

− poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie radnym kart do głosowania, 

− kaŜdy radny otrzymał po trzy karty do głosowania, z nazwiskami kandydatów osobno do Sądu 

Okręgowego w Koszalinie (2 kandydatów na 3 miejsca), Sądu Rejonowego w Szczecinku  

(21 kandydatów na 15 miejsc) oraz do  Sądu Rejonowego Sądu Pracy w Szczecinku (6 kandydatów 

na 10 miejsc). 

 

Małgorzata Goli ńska radna, członek Komisji Skrutacyjnej: 

− odczytała kolejno nazwiska radnych według listy obecności,  

− a radni kolejno oddali swoje głosy wrzucając karty do głosowania do przygotowanej urny. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po oddaniu głosów przez wszystkich radnych o godz. 10:05 zarządził kolejną przerwę w obradach  

w celu podliczenia przez Komisję Skrutacyjną wyników głosowania. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:50. Obecnych 19 radnych. Sesję opuścił radny Andrzej 

Modrzejewski. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzieli  głosu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej: 

 

Marek Ogrodzi ński radny, Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej: 

− odczytał kolejno protokoły głosowania dotyczące wyboru ławników do poszczególnych sądów, 

− do Sądu Okręgowego w Koszalinie ławnikami wybrani zostali:  

1. Marek Łazor 

2. Barbara Ossowska 

− do Sądu Rejonowego w Szczecinku ławnikami wybrani zostali:  

1. Helena Bobrycka 

2. Sylwia Urszula Brambor 

3. Danuta Falkowska 

4. Wanda Filakiewicz 

5. Danuta Kałduńska 

6. Joanna Kolendo-Gołubowicz 

7. Mirosława Maria Nowakowska 

8. Lucyna Rumińska 

9. Dariusz Jan Siubdzia 

10. Waldemar Piotr Subocz 

11. BoŜenna Szuba 

12. Irena Maria Taciak 

13. Danuta Waszewska 

14. Halina Teresa śełabowska 

15. Ewa śuk                  

− do Sądu Rejonowego Sądu Pracy w Szczecinku ławnikami wybrani zostali: 

1. Maciej Jerzy Batura 

2. ElŜbieta Joanna Bibik 

3. Agnieszka Frątczak 

4. Joanna Kochanowska 

5. Wiesław Sikorski 

6. Ewa Tomczyk. 

Protokoły poszczególnych głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu z sesji. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaproponował przegłosowanie treści podejmowanej uchwały. 
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Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyraził stanowisko, Ŝe uchwała o wyborze ławników została juŜ formalnie podjęta w głosowaniu 

tajnym, inaczej oznaczałoby to głosowanie drugi raz nad juŜ dokonanym wyborem ławników, 

− jako analogiczny przykład podał uchwały dotyczące wyboru Przewodniczącego Rady Miasta  

i dotyczące wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− powołując się na wcześniejsze stanowisko organu nadzoru w analogicznych przypadkach, potwierdził 

słuszność opinii mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po dalszej polemice i wymianie uwag, o godz. 11:00 zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.11:05. Obecnych 19 radnych. Nieobecni radni: Roman 

Matuszak i Andrzej Modrzejewski. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− aby nie było wątpliwości, jakiej treści uchwała została przez Radę Miasta podjęta w głosowaniu 

tajnym, odczytał pełną treść uchwały w sprawie wyboru ławników, z uwzględnieniem nazwisk 

ławników wybranych do poszczególnych sądów, co oznacza, Ŝe: 

w głosowaniu  tajnym Rada Miasta wymaganą liczbą głosów podjęła: 

uchwał ę Nr XV/123/2011 

w sprawie wyboru ławników do S ądu Okr ęgowego w Koszalinie, S ądu Rejonowego  

w Szczecinku, S ądu Rejonowego S ądu Pracy w Szczecinku. 

 

Ad.13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.14. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.15. Wnioski i zapytania radnych.  

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− skierowała wniosek w imieniu mieszkańców ul. Rybackiej do Komunikacji Miejskiej sp. z o.o.  

w Szczecinku o utworzenie  przystanku autobusowego komunikacji miejskiej w tamtym rejonie, w celu 

ułatwienia dojazdów do centrum miasta,  

− nawiązała do kontroli przeprowadzonej przez Urząd kontroli Skarbowej w MJOO i kwestii dotyczącej 

zwrotu subwencji oświatowej pobranej w zawyŜonej kwocie przez SP-5 w latach poprzednich, pytając 

czy to oznacza, Ŝe Miasto będzie musiało te pieniądze zwrócić, oraz czy to wynika z omyłki i czyjej,  

a takŜe czy ktoś poniesie za to konsekwencje ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie wniosku wystosowanego w imieniu mieszkańców ul. Rybackiej wyjaśnił, Ŝe w celu 

ustawienia przystanku konieczne jest wykonanie zatoczki autobusowej, 

− Dyrektor Komunikacji Miejskiej będzie musiał rozwaŜyć, czy istnieje taka moŜliwość, 

− to prośba zasadna, 

− odnośnie kontroli, o której wspomniała radna Małgorzata Golińska, to wyniki tej kontroli nigdy nie były 

ukrywane, 

− kontrola ta wykazała, Ŝe w poprzednich latach błędnie wypełniono pewne rubryki w formularzach 

dotyczących subwencji oświatowej, 

− kontrola trwała bardzo długo, we wnioskach pokontrolnych ujęto błędy z wszystkich lat i zsumowano 

wynik,było to duŜym zaskoczeniem,  

− za błędne wypełnienie formularzy w ramach wypełniania dokumentów drogą elektroniczną odpowiada 

ówczesny dyrektor szkoły, 

− po zakończeniu w/w kontroli,  wszczęta została własna kontrola przez Wydział Nadzoru UM 

Szczecinek, aby sprawdzić, jak do w/w błędów doszło, 

−  protokoły pokontrolne złoŜone w szkole róŜniły się od tych, które przez organ kontroli zostały 

opublikowane, 

− pierwsze błędy zostały popełnione na początku wprowadzania systemu elektronicznego składania 

dokumentów, 

− Miasto przyznaje się do mniejszej kwoty, niŜ wykazuje organ kontroli, 

− Ministerstwo Finansów wszczęło postępowanie wyjaśniające, nie wiadomo jeszcze jak to się 

zakończy, 

− protokół pokontrolny został podpisany, ale po wdroŜeniu wewnętrznej kontroli przez Wydział Nadzoru 

UM okazało się, Ŝe protokół sporządzony przez organ kontroli zawiera przekłamania, 

− Miasto jest przygotowane finansowo do zwrotu całej kwoty wykazywanej przez organ kontroli,  

i posiada zabezpieczone na ten cel w budŜecie środki pienięŜne, 

− Miasto nie ponosi strat, poniewaŜ wcześniej te pieniądze otrzymało i nimi obracało, ewentualnie mogą 

dojść do tego odsetki. 

 

Robert Szcz ęsny Dyrektor Wydziału N: 

− Wydział Nadzoru UM sprawdził ustalenia organu kontroli, 

− co do części subwencji została naliczona kwota za duŜa, 

− dyrekcja źle kwalifikowała uczniów, 

− organ kontroli wskazuje, Ŝe zawyŜono subwencję o ok.700tys. zł, natomiast po weryfikacji tych 

wyliczeń przez Wydział Nadzoru UM, wychodzi kwota ok. 400tys.zł, 

− dokumenty i w/w stanowisko zostały wysłane do Ministerstwa Finansów. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− podziękowała za wyczerpującą odpowiedź. 
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Wiesław Drewnowski radny; 

− nawiązał do wypowiedzi Burmistrza Miasta dotyczącej wniosku mieszkańców ul. Rybackiej  

o zlokalizowanie przystanku autobusowego komunikacji miejskiej w tamtym rejonie, 

− przypomniał, Ŝe juŜ rok temu sygnalizował potrzebę ustawienia tam przystanku autobusowego, 

− uwaŜa, Ŝe zatoczka autobusowa nie jest konieczna, poniewaŜ moŜna zastosować linię zygzakowatą, 

jak na innych ulicach, 

− potrzebna jest jednak zgoda właściciela drogi i potrzebna dobra wola. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− podziękował Prezesowi Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku za wyczerpującą odpowiedź na jego 

pytanie zadane na poprzedniej sesji oraz za szybkie podjęcie konkretnych działań. 

 

Prezes Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− potwierdził, Ŝe wnioskowane rozwiązanie juŜ zostało wprowadzone w Ŝycie. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− zapytał, czy i jakie konsekwencje poniesie firma, która odstąpiła od dokończenia robót przy  

ul. śeglarskiej? 

 

Daniel Rak  Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− firma złoŜyła pisemną informację o niemoŜliwości dalszego wykonywania prac, 

− Miasto odstąpiło od umowy, kara za niedokończenie robót wynosi 20% wartości inwestycji  czyli  

ok. 216 tys. zł, 

− inna sprawa to postępowanie zgodne z umową, a inna odstąpienie od wykonania ze względu na 

trudną sytuację firmy, 

− zrobiono inwentaryzację wykonanych dotychczas prac i ogłoszono przetarg na ich dokończenie, 

− wartość zakresu wykonanych prac nie przekracza kwot zapłaconych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− większa część inwestycji jest juŜ wykonana, najwaŜniejsze prace zostały juŜ wykonane, 

− inwestycja moŜe zostać zakończona bardzo szybko, 

− wyjaśnił, Ŝe firmy składają oferty poniŜej wartości rzeczywistej robót, ale jeśli nie jest to drastyczne 

zaniŜenie, to Miasta musi taką niŜszą od innych ofertę przyjąć. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił uwagę, iŜ na ostatnie posiedzenie Prezydium Rady Miasta wśród materiałów na sesję znalazł 

się projekt uchwały zawierający odwołanie się do projektu innego dokumentu, którego jednak 

Prezydium Rady Miasta nie otrzymało, 

− zaapelował, aby radni otrzymywali dokumenty źródłowe, jeśli są one przytaczane w uzasadnieniu 

uchwał, 

− uwagi te dotyczą projektu uchwały wycofanej z porządku obecnej sesji, 
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− poza tym, jeŜeli Burmistrza Miasta posiadał delegację do zawarcia porozumienia, którego dotyczył 

projekt wycofanej uchwały, to albo miał takie uprawnienie, albo takiego uprawnienia nie potrzebował, 

− stąd w/w prośba. 

  

Ze względu na brak dalszych uwag i wniosków Przewodniczący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek sesji został wyczerpany, 

− zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:30 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


